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Obec Prostřední Bečva         

Zápis z 10. veřejného zasedání Zastupitelstva obce
Prostřední Bečva konaného dne 21. 3. 2024

Číslo zasedání: 10/2024
Datum zasedání: 21. 3. 2024, 16:00 hod
Místo zasedání: budova obecního úřadu Prostřední Bečva č. p. 272
Přítomní zastupitelé: 11, Ing. Radim Gálik, Mgr. Alena Srovnalová, Vlastimil Barabáš, Zbyněk
Fiurášek, František Křenek, David Kubáň, Ing. Jan Mikulenka, Bc. Eva Pařenicová, Martin Stodůlka,
Jana Vránová, Ing. Radek Žitník - zastupitelstvo je usnášení schopné

Na zasedání byl přítomen tento počet hostů: 2

10. zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16:00 hodin starostou obce Ing.
Radimem Gálikem (dále starosta).

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly
zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na
úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, a to od
14.03.2024 do 21.03.2024 a zveřejněna na elektronické desce.

Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že přítomno je
11 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je
usnášení schopné.

Navržený program
1. Určení návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatelky
2. Schválení programu
3. Kontrola plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva
4. Plnění příjmů a výdajů za leden a únor roku 2024
5. Rozpočet obce na rok 2024
6. Obecně závazné vyhlášky
7. Smlouvy o poskytnutí dotací z rozpočtu obce nad 50 000,-Kč
8. Pořadník oprav pozemních komunikací
9. Informace o realizovaných a připravovaných projektech
10. Nákup hasičského vozidla jako obměna za DA Avia
11. Majetkoprávní smlouvy
12. Různé
13. Diskuze
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1. Určení návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatelky (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce určuje ověřovatele zápisu: Stodůlka Martin a Žitník Radek Ing., členy návrhové
komise: Kubáň David, Vránová Jana a zapisovatelku paní Bc. Mikulenková Lenka.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 1 BYLO SCHVÁLENO

2. Schválení programu (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Starosta informoval, že návrh zasedání byl zveřejněn na úřední desce a zastupitelé jej také obdrželi v
pozvánce.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje program zasedání.

1. Určení návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatelky
2. Schválení programu
3. Kontrola plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva
4. Plnění příjmů a výdajů za leden a únor roku 2024
5. Rozpočet obce na rok 2024
6. Obecně závazné vyhlášky
7. Smlouvy o poskytnutí dotací z rozpočtu obce nad 50 000,-Kč
8. Pořadník oprav pozemních komunikací
9. Informace o realizovaných a připravovaných projektech
10. Nákup hasičského vozidla jako obměna za DA Avia
11. Majetkoprávní smlouvy
12. Různé
13. Diskuze

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 2 BYLO SCHVÁLENO

3. Kontrola plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva (Navrhovatel: Mgr. Alena
Srovnalová)
Kamerové zkoušky odvodnění Fiuráškovice - po nainstalování šachty jsme zkoušeli kameru, která se
ale nedostala tam, kam jsme potřebovali. Narazila na trubku s odvodněním. Budeme muset znovu
kopat. Čekáme na firmu.

Pořízení hasičského auta - samostatný bod jednání.

VO - úspora výměny osvětlení - vyměněna svítidel v několika etapách. V první etapě vyměněno téměř
200 svítidel (počítaná úspora 50%), druhá etapa - výměna 138 svítidel (úspora 70%). Stará svítidla
byla nákladná na opravu. Výměna se vyplatila.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         
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USNESENÍ Usnesení č. 3 BYLO SCHVÁLENO

4. Plnění příjmů a výdajů za leden a únor roku 2024 (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Starosta okomentoval plnění příjmů a výdajů.

Křenek: Jak se projevila mírná zima na údržbě parkoviště?
Starosta: Zatím nemáme propočítáno.
Místostarostka: Zimní údržba obce prozatím vyšla zhruba na 250 000 Kč (v rozpočtu jsme počítali s
800 000 Kč na letošní rok).

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce bere na vědomí plnění příjmů a výdajů za leden a únor roku 2024.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 4 BYLO SCHVÁLENO

5. Rozpočet obce na rok 2024 (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Starosta okomentoval změny oproti návrhu rozpočtu a zodpověděl dotazy zastupitelů.

Pařenicová: Bude se realizovat šatna ve školce v Kněhyních? Bylo by třeba také vymalovat.
Starosta: V rozpočtu počítáme s 300 000 Kč na kuchyň + kryty radiátorů. Je to s rezervou.

Žitník: Jaká je výše dotací pro spolky do výše 50 000 Kč.
Starosta: Zůstává to stejné, jako vloni. Je to rozčleněno v několika paragrafech. Většina v rozpočtu
pod paragrafem 3429. O navýšení zažádali zahrádkáři na rekonstrukci zázemí a fotbalisté, k tomu se
dostaneme v dalším bodu zasedání.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce na rok 2024.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 5 BYLO SCHVÁLENO

5.1. Střednědobý výhled rozpočtu obce na roky 2025 - 2027 (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu obce na roky 2025 - 2027.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 6 BYLO SCHVÁLENO

5.2. Rozpočet Sociálního fondu obce na rok 2024 (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Obec, jakožto zaměstnavatel, přispívá zaměstnancům na stravné, rekreaci, sportovní nebo zdravotní
účel čerpání, jubilea.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet Sociálního fondu obce na rok 2024.
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PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 7 BYLO SCHVÁLENO

6. Obecně závazné vyhlášky (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
6.1. Zrušující vyhláška (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
Zrušení vyhlášky 3/2001 o znaku a praporu, která neodpovídá současné legislativě a MV ČR, odbor
dozoru ji doporučuje zrušit.

Nejde o zrušení nebo zákazu používání znaku či praporu. Znak i prapor zůstávají nadále v platnosti.
Pouze není třeba regulovat jejich používání OZV.

Návrh usnesení
Obec Prostřední  Bečva  schvaluje  Obecně závaznou vyhlášku obce  Prostřední  Bečva,  kterou se
zrušuje obecně závazná vyhláška č. 3/2001 o znaku a praporu.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 8 BYLO SCHVÁLENO

6.2. OZV k regulaci hlučných činností (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
Revize OZV k regulaci hlučných činností. Obsah zůstává stejný - dny pracovního klidu a svátky od
6.00 do 22.00. (v současné to je vymezeno 00.00-24.00, což zahrnuje i dobu nočního klidu, kdy jsou
hlučné činnosti zakázány).

V současné době se již nečíslují. Všechny OZV se vkládají do Sbírky právních předpisů, kde jsou
číslovány dle jejich vložení.

Návrh usnesení
Obec Prostřední  Bečva  schvaluje  Obecně závaznou vyhlášku obce  Prostřední  Bečva  k  regulaci
hlučných činností.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 9 BYLO SCHVÁLENO

6.3. OZV, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
Aktualizace OZV 1/2017 dle současné legislativy. Nemusíme mít vymezeno prostranství pro volný
pohyb psů, stačí intravilán obce - vodítko.

Návrh usnesení
Obec Prostřední Bečva schvaluje Obecně závaznou vyhlášku, kterou se stanovují pravidla pro pohyb
psů na veřejném prostranství.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 10 BYLO SCHVÁLENO

6.4. OZV, kterou se stanovují výjimečné případy vymezení kratší doby nočního klidu
(Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
V případě konání společenských akcích lze zkrátit dobu nočního klidu (22.00-6.00).
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Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje „Obecně závaznou vyhlášku obce Prostřední Bečva,
kterou se stanovují výjimečné případy vymezení kratší doby nočního klidu“.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 11 BYLO SCHVÁLENO

6.5. OZV o zákazu požívání alkoholických nápojů na veřejně přístupném místě (Navrhovatel:
Mgr. Alena Srovnalová)
Aktualizace mapové přílohy (váha).

Návrh usnesení
Obec  Prostřední  Bečva  schvaluje  „Obecně  závaznou  vyhlášku,  kterou  se  zakazuje  požívání
alkoholických nápojů za účelem zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku na vymezených
veřejných prostranstvích.“

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 12 BYLO SCHVÁLENO

7. Smlouvy o poskytnutí dotací z rozpočtu obce nad 50 000,-Kč (Navrhovatel: Ing. Radim
Gálik)
7.1. Smlouva č.1/2024 o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 400 000,- Kč pro FK
Prostřední Bečva, z. s. (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Každý  rok  přispíváme  350  tis.  Kč.  Letošní  žádost  FK  o  450  tis.  s  odůvodněním,  že  provádí
rekonstrukci bufetu (nové rozvody elektřiny a vody, nová nerezová linka a obklady) a dále také nové
desky na sezení na tribuně. Navrhuji 400 tis.

Stodůlka: Pravidelná výše dotace bude 350 000 Kč? Nyní se to navyšuje z důvodu realizace těchto
oprav?
Starosta: Ano.
Fiurášek: Dostávají takto vysoké dotace a děti musí přispívat vysoké částky při navštěvování kroužku
malých fotbalistů. Někteří rodiče si to nemohou dovolit. Je to škoda. Ptají se přímo rodiče.
Křenek: Vyúčtování dotací by mělo být k dispozici. Chtěli bychom vidět.
Starosta: Můžeme si to vytáhnou. Máme k dispozici. Vyúčtování dotace podávají vždy do konce roku.
Starosta: Platí se téměř všechny kroužky.
Žitník: V dnešní době ani trenéři netrénují zadarmo, jako tomu bývalo dříve. Všechno je drahé.
Zajímalo by nás kolik z financí jde na mládež a kolik na provoz.
Starosta: Ano, od příštího roku budou podávat vyúčtování stejně jako hasiči - dotaci zvlášť na mládež
a zvlášť na provoz.
Křenek: Je to na pováženou. Mají nové hřiště dosti nákladné. Lidé na to nepohlížejí moc dobře. Zase
chtějí další peníze navíc.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu č.1/2024 o poskytnutí neinvestiční dotace ve
výši
400 000,- Kč pro FK Prostřední Bečva, z. s.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         
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USNESENÍ Usnesení č. 13 BYLO SCHVÁLENO

7.2. Smlouva č.2/2024 o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 80.000,- Kč pro TJ Sokol
Kněhyně (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu č.2/2024 o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 80.000,- Kč
pro TJ Sokol Kněhyně.

Starosta: Běžecký oddíl absolvoval mnoho závodů a jsou úspěšní.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 14 BYLO SCHVÁLENO

7.3. Smlouva č.3/2024 o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 150 000,- Kč pro SDH střed
(Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu č.3/2024 o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 150 000,-
Kč pro SDH střed.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 15 BYLO SCHVÁLENO

7.4. Smlouva č.4/2024 o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 80 000,- Kč pro SDH
Kněhyně (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu č.4/2024 o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 80 000,- Kč
pro SDH Kněhyně.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 16 BYLO SCHVÁLENO

8. Pořadník oprav pozemních komunikací (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
Místostarostka: Objeli jsme společně všechny komunikace, které si žádají pozornost a vytvořili jsme
pořadník oprav, dle jejich stavu a nutnosti jejich oprav.
Zastupitelům byl odprezentován včetně fotodokumentace současného stavu.

Počítáme také s opravou komunikace z centra k Obecnímu úřadu na etapy. Nejdříve v úseku od
Hrušky k odbočce k řadovkám. Je ve velmi špatném stavu. Počítáme s opravou z vlastních zdrojů,
několikrát jsme nebyli úspěšní s žádostí o dotaci na opravu.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje pořadník oprav obecních komunikací na rok 2024 dle přílohy.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         
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USNESENÍ Usnesení č. 17 BYLO SCHVÁLENO

9. Informace o realizovaných a připravovaných projektech (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Cyklochodník - čekáme na výsledek žádosti o dotaci přeshraniční spolupráce. Je vypsáno výběrové
řízení na zhotovitele zakázky. Uvidíme jak to půjde, začalo by se v létě nebo začátkem příštího roku.

Kaplička - s žádostí jsme byli úspěšní. Zaslali jsme další podklady a čekáme na RoPD.

Host: V jaké fázi je momentálně projekt sportovní haly?
Starosta: Ještě se dopracovává studie. 
Místostarostka:  Plánujeme  uspořádat  veřejné  projednávání.  Až  následně  se  začne  pracovat  na
projektové dokumentaci.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o realizovaných a připravovaných
projektech.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 18 BYLO SCHVÁLENO

10. Nákup hasičského vozidla jako obměna za DA Avia
V podkladech jste obdrželi indikativní nabídku k případnému úvěru. Prověřili jsme možnosti čerpání
dotací  ve  výši  cca  2  miliony  přes  MAS Rožnovsko.  Je  to  reálné,  pokud získáme souhlas  HZS
Zlínského kraje. Po ověření by to neměl být problém. Pokud se dnes shodneme, tak bychom nejdříve
požádali o stanovisko HZS. V případě kladného stanoviska zahájíme VZ. Žádost o dotaci bychom
podávali koncem roku a na jaře 2025 bychom věděli výsledek.

Stodůlka: Vedli jsme dlouhou debatu na minulém zastupitelstvu. Avia je v nevyhovujícím stavu.
Starosta: Pořízení by bylo za rok a půl. Zafixovala by se cena. Vypíšeme soutěž. Následně by se
podepsala smlouva.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo schvaluje záměr na nákup hasičského zásahového vozidla a ukládá starostovi zahájit
práce na získání stanoviska HZS a na veřejné zakázce.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 19 BYLO SCHVÁLENO

11. Majetkoprávní smlouvy (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
11.1. PPL box (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
Umístění parcelboxu - výdejního místa PPL - zezadu Domu služeb, místo o rozměru 2,6 m2, nájemné
3 600 Kč ročně. Byla by to služba občanům, pomůže to návštěvnosti květinářství. Doba nájmu - 5 let,
popř. 6 měsíční výpovědní lhůta. Funguje na solární energii. Není potřeba připojení na el. energii.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o nájmu prostor pro umístění parcelboxu na
parc. č. 330/4, k. ú. Prostřední Bečva.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         
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USNESENÍ Usnesení č. 20 BYLO SCHVÁLENO

11.2. Pachtovní smlouva - trvalé travní porosty (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
Záměr na pacht byl řádně zveřejněn, smlouva se zemědělcem Zdeňkem Růčkou, současný nájemce
(pan Solánský) končí. Cca 1,5 ha, cena 1000 Kč/ha.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje pachtovní smlouvu uzavíranou s panem Zdeňkem Růčkou.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 21 BYLO SCHVÁLENO

12. Různé
12.1. Smlouva o spolupráci při pořizování dat Digitální technické mapy Zlínského kraje
(Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Digitálně technická mapa - jsou tam všechny technické sítě, komunikace, veřejné osvětlení - podklad
pro projektanty. Převádí se ze starého do nového.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o spolupráci při pořizování dat Digitální technické mapy
Zlínského kraje.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 22 BYLO SCHVÁLENO

12.2. Zpráva o odpadovém hospodářství (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
Ze zákona musí obec každý rok zveřejňovat svou zprávu o odpadovém hospodářství za uplynulý rok.
Pozitivní - kleslo nám celkové množství směsného komunálního odpadu (SKO, VO, nebezpečný) - o 10
tun. V přepočtu na obyvatele nám SKO kleslo téměř o 13 kg ze 189 na 176 kg. Vytřídili jsme 50 %
odpadu, příští rok by to mělo být 60% (dále se to zvedá až do roku 2035 na 70:30). Sankce až 200
000 Kč, ale dle informací se nebudou zatím uplatňovat.
Náklady jsou o 440 tis.  vyšší  než v roce 2022 -  zdražení  svozové firmy, stoupající  skládkovací
poplatek atd. Díky dobrému třídění jsme dostali o 134 tis. více od Ekokomu. Přesto obec doplácí 778
tis, což je o 270 tis. více než v roce 2022.

Stodůlka:  Jak  dopadlo  pořízení  společného  svozového  vozu  pro  více  obcí,  které  se  řešilo  na
předchozích zasedáních?
Starosta: Nepodařilo se nám sehnat čtvrtou obec pro pořízení vozu.
Místostarostka: Máme zažádáno o dotaci na pořízení popelnicích na tříděný odpad - celkem 550 ks.
Pro domácnosti, které jsou na svozové trase. Ostatním se budou nadále poskytovat pytle na tříděný
odpad. Mělo by se zvýšit procento třídění. Snížili bychom frekvenci svozu komunálního odpadu .
Máme příklad z obce Vidče, kde to takto funguje.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí zprávu o odpadovém hospodářství za rok 2023.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 23 BYLO SCHVÁLENO
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12.3. Zpráva o knihovně za rok 2023 (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
Zpráva o knihovně za rok 2023.
Otevřeno  2x  denně,  knihovnice  Marcela  Kulišťáková  je  aktivní,  pořádá  pravidelné  besedy  pro
veřejnost, besedy pro školu, školku, pravidelný program pro maminky s malými dětmi, divadélka na
návsi, deskohraní, pomoc při obecních akcích - Broučci, Obecní slavnosti, Masopust atd. Osvědčilo se
propojení s kavárnou
Dokazují to čísla - stoupají čtenáři i návštěvníci.

13. Diskuze
Starosta: Obdrželi jsme petici od občanů z místní části Kopečky. Stěžují si, že se neřeší situace s
vodou a kanalizací. Projektovalo se, vyřizovalo se stavební povolení a je podána žádost o dotaci.
Čekáme.

Mikulenka: Když jsem řešil pořízení nového auta, tak mě upozornili, že je stále u HZS registrováno
zásahové vozidlo, které už neexistuje - stará cisterna.
Starosta: Vyřešíme.

Mikulenka: Jak je evidován svoz vícekapacitních popelnic (240l)?
Místostarostka: Evidence prostřednictvím QR kódů stejně jako u běžných popelnic 110 l.
Mikulenka: Kompostéry?
Starosta: Budeme žádat o dotaci v rámci Mikroregionu v tomto roce.
Mikulenka: Ještě bych se chtěl zeptat na těžbu kolem Bečvy v úseku u fotbalového hřiště? Bude tam
nová výsadba?
Starosta: Je to v řešení fotbalového klubu.
Vránová: Ty kmeny tak zůstanou?
Starosta: Kmeny chtělo zachovat CHKO.
Vránová: Chtěla bych požádat o zakoupení držáků na toaletní papír na WC v domě služeb. Neustále
se tam ztrácejí toaletní papíry. Ve vstupu pod schodištěm zatřít barvou stěnu.
Starosta: Zajistíme.
Křenek: Majitelé by měli pečovat o svůj pozemek a udržovat jej - nálety, sečení luk. Máme s tím
problémy.
Žitník: Dvakrát ročně musí být posečeno - trvalý travní porost.
stodůlka: Oslovit projektanty ohledně cvičiště na Plančáku. Do příštího zastupitelstva by mohli něco
přinést.
Starosta: Nyní se řeší prostranství Pustevny. Následně hned začnou pracovat na cvičišti.
Fiurášek: Kdy bude realizace vysílače CETIN? 
Starosta: Na Červenci nejsou souhlasy soukromých majitelů. Druhý vysílač prověřím, nyní nevím.
Fiurášek: Dále prosím o ostříhání keřů kolem školky v Kněyních.
Místostarostka: Ano, provedeme.
Fiurášek: V areálu u hasičského domu, v prodejním stánku není přípojka na vodu. Pro prodej by to
bylo vhodné, na zimu by jsme vodu vypouštěli.
Starosta: Ano, domluvíme se.
Fiurášek: Jak pokračuje prodloužení vodovoduv Kněhyních? Byl dostatečný zájem?
Starosta: Máme stavební povolení, čekáme na dotace. Uvidíme.
Fiurášek: Do budoucna bude potřeba postavit nový plot u hasičské zbrojnice - rozpadá se.

Host: Jaká je výsadba u autobusových zastávek?
Místostarostka: U zastávky na Nové jsou keře, několi stromů a trvalek.

Zasedání bylo ukončeno v 18:00 hod.
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Jméno a příjmení Funkce Datum Podpis

Ing. Radim Gálik starosta

Martin Stodůlka ověřovatel

Ing. Radek Žitník ověřovatel


